



EvolveGK

進化守門員學院

The Mission

我們的使命

EvolveGK is a platform for developing goalkeepers of all ages and abilities in Taiwan. Our aim is to develop technically skilled, goalkeepers with great confidence in their abilities and a real love of being a goalkeeper.

We have a passion for goalkeeping and love to share that passion with the footballers of Taiwan.

- EvolveGK是一個平台，培育台灣各個年齡守門員的能力。
- 我們的目標是培養技術嫻熟的守門員，讓他們充滿信心並增進能力，真正熱愛成為守門員。
- 我們對守門員充滿熱情，並將這份熱情投注於台灣足球運動員。



The Evolve Philosophy

進化哲學



- Always Evolving – We as players and coaches are students of the game, we must constantly learn and develop to reach for greater levels of performance.
- Positivity – Positive coaching to develop goalkeepers with great self-believe
- The brain game – A high emphasis on developing game understanding and decision making.
- Made for you – Every goalkeeper is unique, with their own individual needs. We tailor our programs to our goalkeeper's needs.
- 不斷演進– 無論身為球員或教練都須不斷學習與精進，進而獲得更高水準的表現。
- 正面積極– 積極指導培育守門員創造自我信念。
- 激發大腦– 高度重視於增進比賽的理解能力與決策能力。
- 量身訂做– 每位守門員都是獨一無二的，具有個別性化的需求。我們將根據守門員的需求量身定製計畫。

How We Train

我們如何訓練



- Technical – Striving to advance the technical ability of goalkeepers.
 - Game like practice – We must learn how to use technique appropriately. We apply everything to game like situations, with game intensity.
 - Fun and challenging – From beginners to professional, players must enjoy their training sessions.
-
- 技術– 努力提高守門員的技術能力。
 - 從遊戲中訓練–我們必須學習如何正確使用技巧。我們將所有內容應用於模擬比賽的情境中，並賦予訓練強度。
 - 樂趣和挑戰性– 從初學者到專業人士，球員們都必須享受他們的培訓課程。

教練 Coach- Peter Lewry



- Goalkeeper coach for Chinese Taipei U14 national team
- 擔任國家隊守門員教練- 中華台北U14
- Former Taiwan Premier League player
- 曾效力於台灣超級聯賽
- Goalkeeper coach with Taipei Royal Blues
- 台北皇家蔚藍隊的守門員教練
- UK level 2 licence (Scottish FA C Licence) and Scottish FA Goalkeeper coaching licence
- 英國2級教練 (蘇格蘭足協執照) 和蘇格蘭足協守門員執照。
- Languages English and Chinese
- 語言英文和中文

Contact Us
聯絡我們

- Facebook: EvolveGK 進化守門員學院
- IG: @evolvegk
- Email: evolvegktaiwan@gmail.com

